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Agenda:  
20:00 uur: Opening  
Voorzitter Alfred Heijkoop opent om 20.05 uur de vergadering en heet een ieder welkom. Goed dat we weer 
fysiek kunnen vergaderen. Hopelijk blijft dit zo. 
 
Verslag vergadering 10 februari 2022: 
Keuzekamp moet Keuzenkamp zijn. 
 
Mededelingen:  
De wethouder Nico van Veen en Nancy Rahman zijn helaas verhinderd. 
De nieuwe wijkagent is Herman Corte (afwezig). 
 
Wim Bik: 
Hij vindt dat als het WOP omissies in de openbare ruimte aankaart en er niets gebeurt dat het WOP dan niet 
serieus wordt genomen. Aan de hand van foto’s laat Wim vele knelpunten in de wijk zien. 
- Situatie Hammerfeststraat: er mag geen snelverkeer over de afsluiting rijden. Echter dat gebeurt toch. De 

aanwezige camera functioneert niet, dit terwijl er een gerechtelijke uitspraak ligt. Wim heeft dit veelvuldig 
naar voren gebracht, alleen er volgt geen enkele actie op. 

- Zelfonderhoud achter Korenmolen (paaltje) wordt niet uitgevoerd. Er zou, na afspraak, een brief komen, 
maar die is er niet. 

- Het beeld van het groen is niet om aan te zien. Je ziet enkel onkruid. Waarom gebeurt er niets. De wijk 
verloedert hierdoor. Ditzelfde geldt voor de vele bramenstruiken die de struiken overwoekeren en over de 
paden hangen. 

- Het pad Niewerkerkse Tocht. Het probleem van wortelschade is aangekaart. Er is ondanks toezegging nog 
steeds niet geasfalteerd, het pad ziet er niet uit. Omgewaaide boom, ligt er al sinds de storm. Vuil blokkeert 
de doorstroming van de duiker. Waarom niet schonen? Bomen die in de winter in het water staan. Maak bijv. 
een geultje, etc.  

- Eurostars geluidsoverlast. Meerdere malen aangekaart, zie verslagen. Er gebeurt echter niets. Het was wel 
verbazingwekkend dat nadat een buurman Handhaving had gebeld er ineens (17 mei) een vergadering was 
gepland. Wordt het WOP wel serieus genomen?  

- Parkeerterrein deels in beslag genomen door aannemer; waarvoor is hem een raadsel. Sporters kunnen de 
auto hierdoor nauwelijks kwijt. Ook wordt er in het weekend op de parkeerplaats gebarbecued, muziek 
gemaakt ed. Vooral bij activiteiten van Eurostars. Betrokkenen (veelal Antilianen) die dit veroorzaken komen 
bedreigend over. Handhaving doet helemaal niets. Wat gaat gemeente hier nu eindelijk eens aan doen? 

- Voetpad bij Poortmolen wordt gebruikt door brommers. Waarom geen hekken (sluisje) plaatsen om snelheid 
er uit te halen. 
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Menno vindt het niet goed dat er zo slecht gereageerd wordt op deze zaken die al vaak zijn gemeld. Hij vindt 
echter niet dat het WOP niet serieus wordt genomen. Hij neemt morgen direct contact op met het hoofd 
buitenruimte en verwacht een juiste terugkoppeling. Alfred vindt overigens dat, behalve dit dossier, het WOP wel 
serieus wordt genomen. Ria is deze mening ook toegedaan. 
 
Toos Spee, inspraak: 
Toos refereert aan het stukje in de krant over nieuwbouw Aafje. Daarin geven bewoners aan wat voor impact de 
nieuwbouw op hun uitzicht heeft. Toos betreurt dat het zo is gelopen. Ze spreekt van een totaal mislukte 
inspraak. De bewoners zijn volledig buitenspel gezet. 
Participatie Florabuurt: Ze betreurt dat de evaluatie alleen over het proces gaat en geen gevolgen heeft over de 
genomen besluiten. Ze wacht op concrete voorstellen van het WOP hoe we verder moeten in deze buurt. Alfred 
zegt dat het onderzoek over de gedane participatie is opgestart. Menno zegt dat er zoveel mogelijk naar 
organisaties/bewoners is geluisterd. Dat wil niet zeggen dat dan alle wensen te realiseren zijn. Stadsontwikkeling 
heeft het evaluatietraject opgestart. Als WOP gaan wij hier aan meedoen. Ria voelt de frustratie in deze 
vergadering. 
 
Menno, Florabuurt: 
Menno legt uit wat de te nemen stappen zijn. Marjan Klein gaat als projectleider met de ontwikkeling van het 
middengebied Florabuurt aan de slag. De gebiedsvisie Florabuurt is vastgesteld. Dit betekent dat de contouren 
vast liggen, maar dat daarbinnen nog speelruimte is. 
 
Met partijen kijkt de gemeente nu naar wat er moet komen en hoe een en ander te financieren valt. Daarna volgt 
het programma van eisen etc. Nog vele zaken waar intern besluiten over moeten worden genomen, voordat 
deze in participatie komen. Enkele aspecten: 
- Over de 8 woningen in de Wingerd volgt voor de zomervakantie nog overleg met de buurt. 
- De ontwikkelaar is nog doende met de uitwerking van de torenflat en huisartsenpraktijk / Huis van de wijk. 
- Over de stand van zaken verkeeronderzoek komt voor de zomer nog een bijeenkomst. Martin van Gent 

vraagt zich af of sluipverkeer naar Rotterdam ook in het onderzoek wordt meegenomen. 
 
20.10-20.40 uur: Kansen in Schenkel (agendapunt vervallen). 
Menno Vinke heeft in een andere gemeente een nieuwe functie aanvaard en gaat ons dus verlaten. Alfred 
bedankt  Menno namens de wijk en geeft hem een cadeaubon voor zijn jarenlange inzet. 
 
20.40-21.10 uur: Buurtuin de Flora  
Ria: foto’s laten zien dat er hard gewerkt is aan de buurttuin. Op de foto’s is goed te zien hoe het gaat. Elke 
zaterdag van 11.00-13-00 uur zijn tuin enthousiastelingen bezig. Het is een leuke ploeg mensen. De ruimte voor 
gereedschap in Het Truweel voldoet. Ook heeft Jumbo plantjes geschonken die over waren. Hij of zij die wil en 
kan komen helpen is welkom. Het is voor en door de bewoners, ondersteunt door Havensteder, Welzijn en WOP,  
Bernhard haalt ook de Jeux de Boule veld aan naast de buurttuin ligt. Het WOP heeft de bankjes keurig 
opgeknapt. Al met al een heel leuk project. 
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21.10-21.40 uur: Activiteiten WOP 
- Aanplant bloembollen op diverse plaatsen in de wijk. Vraag is waar nog meer? Martin stelt rond de 

Meidoornflat voor. 
- Groen van Prinsterenschool. Het WOP heeft aan het herinrichten schoolplein riant gedoneerd. 
- Speelplek Violierstraat. Het WOP heeft samen met enkele bewoners een enquête opgezet. De uitkomst leert 

dat een meerderheid instemt met de aanleg van een speelplek. Wel kijken hoe te combineren valt met de 
honden uitrenplek. Het WOP gaat met de verdere uitwerking aan de slag. 

- WOP on Tour bijeenkomsten in de Korenmolen en Bloemensingel. 
- Uitbrengen van WOP blaadje met o.a. info over bouwactiviteiten in de wijk. 
Komende activiteiten: 
- WOP-on-Tour op 21 juni Winkelstrip Wingerd (Jumbo).  
- Super Schenkeldagen: op 24 juni voor ouderen in het buurthuis en op 25 juni voor jeugd en anderen op en 

rond het speelveld Dotterlei/Bongerd.  
- Het WOP onderzoekt het initiatief om aan lantaarnpalen geraniumbakken op te hangen. De locaties zijn 

winkels Dotterlei en Schenkelsedreef. 
- Sluiting kopij 3e WOP krant: 15 augustus 
- WOP vergadering: volgende is op donderdag 8 september 
 
Martin van Gent: doet oproep voor het uitnodigen van jeugdgroepen in de WOP vergadering. 
 
21.40-22.00 uur: Rondvraag 
Heer Verheij. Waar komt opslagplaats Havensteder? Antwoord dit is nog niet bekent. 
 
22.00 uur: Afronding.  

 
 
Volgende vergadering 8 september om 20.00 uur in Buurthuis de Wel. 


